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Protokół nr II/2024 z II sesji Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji, 

która odbyła się w dniu 16 maja 2024 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 
 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.37 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
14 radnych, nieobecna radna E. Barucka - lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do 
protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na 
ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz i Skarbnik Miasta, obsługa prawna, pracownicy UM, 
przedstawiciele jednostek organizacyjnych oraz grupa mieszkańców. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad. 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami.  
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. powołania stałych komisji Rady Miasta Podkowa Leśna; 
2. powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Podkowa Leśna; 
3. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Podkowa Leśna. 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
VIII. Sprawy różne.  
IX. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne (głosowanie 1). 
Raport z głosowań przeprowadzonych w trakcie sesji stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z 
sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr I/2024 z I sesji RM przeprowadzonej 7 maja 2024 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff przedstawiła informację o swoich działaniach pomiędzy I sesją RM 
przeprowadzoną 7 maja 2014 r. a II sesją RM. Informacja Pani Burmistrz stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że radni zostali przeszkoleni z zakresu przetwarzania 
danych osobnych i z obsługi systemu eSesja. Radni składają oświadczenia majątkowe w związku z 
rozpoczęciem kadencji. Do RM wpłynęło pismo Przewodniczącego Rady Powiatu Grodziskiego ws. 
Rady Społecznej działającej przy Szpitalu Zachodnim – informacja w „Sprawach różnych”. Petycja ws. 
poszanowania praw autorskich twórców dzieł filmowych została udostępniona dziennikowi 
Rzeczpospolita z możliwością włączenia się do akcji. 
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VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że dwie komisje są komisjami obligatoryjnymi – KR  
i KSWP. W projekcie uchwały została zawarta propozycja liczby i nazw komisji fakultatywnych, 
zakresu ich działań oraz kompetencji. Radne D. Smolny i E. Barucka zgłosiły propozycje zmian. W 
wyniku przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący RM zgłosił i przekazał radnym autopoprawkę do 
projektu uchwały: zmiana nazwy „Komisji Spraw Społecznych” na „Komisja Kultury, Oświaty i Spraw 
Społecznych”. 
Radna D. Smolny powiedziała, że ta autopoprawka nie uwzględnia zgłoszonej przez nią propozycji: 
- zamiast „Komisji Finansów” wnosi o powołanie „Komisji Budżetu, Finansów i Inwestycji”, 
- zamiast „Komisji Gospodarki i Ładu Przestrzennego” powołanie „Komisji Ładu Przestrzennego, 
Zrównoważonego Rozwoju i Ochrony Środowiska”. 
Radna zgłosiła wniosek formalny o przegłosowanie tej propozycji. 
Radny J. Matłacz zwrócił uwagę, że po zmianie nazwy komisji należałoby także zmienić zakres 
działania komisji. 
Przewodniczący RM potwierdził to, po czym poddał pod głosowanie imienne wniosek radnej  
D. Smolny ws. zmiany zaproponowanej w projekcie uchwały nazwy „Komisji Finansów” na „Komisja 
Budżetu, Finansów i Inwestycji” (głosowanie 2 w załączniku Nr 2). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wniosek został oddalony. 
Radna D. Smolny przekazała, że wobec odrzucenia jej pierwszego wniosku, głosowanie drugiego 
staje się bezzasadne.  
 
Innych wniosków dot. nazw i zakresów działania komisji nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały ws. powołania stałych komisji Rady Miasta Podkowa 
Leśna z autopoprawką pod głosowanie imienne (głosowanie 3 w załączniku Nr 2).  
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 4/II/2024. Powołano pięć komisji: 
- Komisję Rewizyjną, 
- Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, 
- Komisję Finansów, 
- Komisję Gospodarki i Ładu Przestrzennego, 
- Komisję Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 
Podkowa Leśna 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował formułę procedowania projektów uchwał ws. składów 
osobowych komisji:  
- zgłaszanie przez radnych akcesu do składu danej komisji, 
- zapytanie, czy któryś z radnych nie jest przeciwny któremuś z kandydatów na członków komisji - jeśli 
tak to dany kandydat będzie głosowany osobno, jeśli nie to skład osobowy komisji przyjmujemy za 
ustalony, 
- komisja ustala, kogo proponuje na przewodniczącego komisji, 
- głosowanie uchwały ws. składu osobowego komisji. 
Uwag nie zgłoszono. 
  
- Powołanie składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o zgłaszanie się kandydatów na członków KR. 
Do składu KR zgłosili się radni: A. Krupa, A. Bankiewicz, A. Rotfeld-Paczkowska i B. Górczyńska. 
Przypomniano także o zgłoszeniu mailowym radnej E. Baruckiej do składu KR. 
Innych kandydatur ani uwag do tych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poprosił, aby członkowie KR wybrali ze swojego składu Przewodniczącego KR. 
Radna A. Bankiewicz na Przewodniczącego KR zaproponowała radnego A. Krupę. 
Radny A. Krupa wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji.  
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. powołania składu 
osobowego KR (głosowanie 4 w załączniku Nr 2). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta (skład j.w.) – 
uchwała Nr 5/II2024. 
 

- Powołanie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o zgłaszanie się kandydatów na członków KSWP. 
Do składu KSWP zgłosili się radni: D. Smolny, K. Majewska-Lutyk, A. Baranowska, A. Krupa,  
E. Wolska, A. Bankiewicz i W. Żółtowski. 
Innych kandydatur ani uwag do tych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poprosił, aby członkowie KSWP wybrali ze swojego składu Przewodniczącą 
KSWP. 
Radny W. Żółtowski na Przewodniczącą KSWP zaproponował radną A. Bankiewicz. 
Radna A. Bankiewicz wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
Radna K. Majewska-Lutyk na Przewodniczącą KSWP zaproponowała radną D. Smolny. 
Radna D. Smolny wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie wybór Przewodniczącej KSWP zgodnie z 
zaproponowanymi przez mec. M. Płaszewską-Opalińską zasadami - pracownik Biura RM wyczytywał 
kolejno nazwiska radnych, a radni wskazywali kandydatkę, za wyborem której się opowiadali.  
Wyniki głosowania: 
- Katarzyna Majewska-Lutyk – głos za radną D. Smolny, 
- Agata Brzozowska-Kempf – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Anna Olejniczak-Siara – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Wojciech Sancewicz – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Adam Krupa – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Dąbrówka Smolny – głos za radną D. Smolny, 
- Bożena Górczyńska – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Michał Gołąb – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Anna Baranowska – głos za radną D. Smolny, 
- Aleksandra Bankiewicz – głos wstrzymujący, 
- Wojciech Żółtowski – za radną A. Bankiewicz, 
- Ewa Wolska – głos za radną A. Bankiewicz, 
- Jacek Matłacz – głos za radną A. Bankiewicz. 
Wyniki głosowania: 
10 głosów za radną A. Bankiewicz, 3 głosy za radną D. Smolny, 1 głos wstrzymujący – na 
Przewodniczącą KSWP wybrano radną A. Bankiewicz. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. powołania składu 
osobowego KSWP (głosowanie 5 w załączniku Nr 2).  
Po przeprowadzonym głosowaniu radna A. Bankiewicz przekazała, że pomyliła się w głosowaniu 
elektronicznym – chciała oddać głos wstrzymujący, a nacisnęła „za”, zgłosiła więc wniosek o 
reasumpcję głosowania. Wniosek radnej został poddany pod głosowanie i przyjęty (głosowanie 6 w 
załączniku Nr 2), po czym przeprowadzono reasumpcję głosowania nad projektem uchwały ws. składu 
osobowego KSWP (głosowanie 7 w załączniku Nr 2). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta (skład j.w.) – 
uchwała Nr 6/II/2024. 
 

- Powołanie składu osobowego Komisji Finansów 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o zgłaszanie się kandydatów na członków KF. 
Do składu KF zgłosili się radni: W. Żółtowski, D. Smolny, A. Brzozowska-Kempf, A. Olejniczak-Siara,  
B. Górczyńska. 
Innych kandydatur ani uwag do tych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poprosił, aby członkowie KF wybrali ze swojego składu Przewodniczącego KF. 



4 
 

Radna A. Brzozowska-Kempf na Przewodniczącego KR zaproponowała radnego W. Żółtowskiego. 
Radny W. Żółtowski wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji.  
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. powołania składu 
osobowego KF (głosowanie 8 w załączniku Nr 2 ). 
Raport z głosowania ujęty w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta (skład j.w.) – 
uchwała Nr 7/II/2024. 
 

- Powołanie składu osobowego Komisji Gospodarki i Ładu Przestrzennego 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o zgłaszanie się kandydatów na członków KGŁP. 
Do składu KGŁP zgłosili się radni: E. Wolska, A. Brzozowska-Kempf, A. Bankiewicz, A. Rotfeld-
Paczkowska, W. Sancewicz, K. Majewska-Lutyk, A. Baranowska, J. Matłacz. 
Innych kandydatur ani uwag do tych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poprosił, aby członkowie KGŁP wybrali ze swojego składu Przewodniczącego 
KGŁP. 
Radny J. Matłacz na Przewodniczącą KGŁP zaproponował radną A. Brzozowską-Kempf. 
Radna A. Brzozowska-Kempf wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. powołania składu 
osobowego KGŁP (głosowanie 9 w załączniku Nr 2). 
Raport z głosowania ujęty w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta (skład j.w.)– 
uchwała Nr 8/II/2024. 
 

- Powołanie składu osobowego Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o zgłaszanie się kandydatów na członków KKOSS. 
Do składu KKOSS zgłosili się radni: A. Olejniczak-Siara, A. Rotfeld-Paczkowska, A. Brzozowska-
Kempf, E. Wolska, K. Majewska-Lutyk, J. Matłacz. 
Innych kandydatur ani uwag do tych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska przypomniała, że radna E. Barucka drogą mailową zgłosiła swój akces 
do KGŁP. 
Przewodniczący RM zaproponował, aby uchwałę zmieniającą skład KGŁP podjąć na kolejnej sesji 
RM. 
 
Przewodniczący RM poprosił, aby członkowie KKOSS wybrali ze swojego składu Przewodniczącego 
KKOSS. 
Radna A. Brzozowska-Kempf  na Przewodniczącą KKOSS zaproponowała radną A. Olejniczak-Siarę. 
Radna A. Olejniczak-Siara wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. powołania składu 
osobowego KKOSS (głosowanie 10 w załączniku Nr 2). 
Raport z głosowania ujęty w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta (skład j.w.) – 
uchwała Nr 9/II/2024. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Podkowa Leśna 
 
W związku z powołaniem KF, Przewodniczący RM M. Gołąb zapytał, czy członkowie KF pozytywnie 
opiniują projekt tej uchwały. 
Przewodniczący KF W. Żółtowski odpowiedział, że wszyscy radni powinni się wypowiedzieć. 
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Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 11 w załączniku  
Nr 2 ).  
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 10/II/2024. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że do RM nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania. 
 
VIII. Sprawy różne 
 
W tym punkcie porządku obrad radni poruszyli tematy (w tym tematy zgłaszane im przez 
mieszkańców) dotyczące: 
- wymiany uschniętych nasadzeń na ul. Miejskiej (radna A. Brzozowska-Kempf), 
- wymiany pomazanych tablic w Parowie Sójek (radna A. Brzozowska-Kempf), 
- załatania dziur po zimie na ul. Wiewiórek oraz dziur w rejonie ul. Borsuczej, Głównej i Sarniej do ul. 
Wiewiórek (radna A. Brzozowska-Kempf), 
- pytanie o możliwość ustawienia ławki na nowobudowanym odcinku ul. Kolejowej pomiędzy stacją 
WKD a przejazdem (radna A. Olejniczak-Siara), 
- ustawienia lustra na styku ul. Jeleniej i Wiewiórek przy Liceum (radna A. Olejniczak-Siara), 
- zwiększenia ilości nasadzeń stałych na ul. Modrzewiowej, które uniemożliwią parkowanie 
samochodów wzdłuż tej ulicy (radna A. Baranowska), 
- niezapominania o konieczności porządkowania skweru położonego przy ul. Bluszczowej i Kwiatowej, 
przy kapliczce - przycinanie krzewów, koszenie trawy (radna B. Górczyńska), 
- przemyślenia, jak można ograniczyć parkowanie na ul. Bluszczowej wzdłuż szkoły, za parkingiem - 
na wysokości ul. Sasanek - np. poprzez dodatkowe nasadzenia (radna B. Górczyńska), 
- rozważenia możliwości ustalenia ul. Klonowej ulicą jednokierunkową lub ustawienia zakazu 
parkowania po jednej stronie (radna B. Górczyńska), 
- konieczności przycięcia zieleni na ul. Akacjowej zasłaniającej znaki drogowe informujące  
o konieczności ustąpienia pierwszeństwa autom wyjeżdzającym z bocznych uliczek (radna  
B. Górczyńska), 
- pytanie, kiedy będzie przejezdna ul. Zachodnia (radny W. Sancewicz), 
- zbyt częstego odbierania odpadów od mieszkańców (raz w tygodniu) i postulatów mieszkańców o 
przynajmniej częściowy odbiór odpadów zielonych (E. Wolska), 
- zamierzeń Miasta odnośnie poprawienia jakości wody i oczekiwanych rezultatów po modernizacji 
ujęcia wodociągowego (radna A. Bankiewicz), 
- harmonogramu prac związanych z pielęgnacją rabat i koszeniem trawy w poszczególnych rejonach 
miasta (radna A. Bankiewicz), 
- uzupełnienia nasadzeń przy stacji WKD Podkowa Leśna Główna (radna A. Brzozowska-Kempf), 
- przeprowadzenia prac weryfikujących funkcjonowanie nawadniania (radna A. Brzozowska-Kempf), 
- drzew nasadzonych przy budowie Park & Ride (radna A. Brzozowska-Kempf), 
- możliwości wprowadzenia ograniczenia nośności samochodów poruszających się ul. Lipową  
do 5 ton – rozjeżdżane jest rondo przy ul. Lipowej i Bukowej (radna A. Baranowska), 
- pytanie o plany promocji Portalu „e-Usługi dla Podkowian” oraz zwrócenie uwagi na długi okres 
konieczności oczekiwania na zatwierdzenie przez pracownika UM dostępu mieszkańca do portalu 
(radna K. Majewska-Lutyk), 
- pytanie, czy w zawiązku z pojawianiem się pasów przy ul. Brwinowskiej - na nowym odcinku  
ul. Warszawskiej, jest możliwość wykonania pasów także po drugiej stronie ul. Brwinowskiej na 
ulicach prostopadłych do niej, co zwiększyłoby bezpieczeństwo pieszych i rowerzystów (radny  
A. Krupa), 
- problemu tworzenia się dużej kałuży przy opadach deszczu przy skrzyżowaniu ul. Sokolej z  
ul. Brwinowską (radny A. Krupa), 
- dostępu do strefy rekreacyjnej na terenie szkoły lub CKiIO (radny M. Gołąb), 
- potrzeby zagęszczenia przejść dla pieszych na ul. Brwinowskiej (radna A. Olejniczak-Siara),  
- prośby  mieszkańców o przeniesie ławki stojącej przy Parowie Sójek w bardziej ustronne miejsce 
(radny A. Krupa), 
- problemów z działaniem sygnalizacji WKD przy stacji WKD Podkowa Leśna Zachodnia oraz 
przypomnienie zgłaszanej już kiedyś sprawy brakujących schodów na peron WKD i pytanie o 
możliwość zrobienia podjazdu dla wózków (radna A. Rotfeld-Paczkowska). 
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Do poruszonych tematów ustosunkowali się Burmistrz Miasta M. Eckhoff, Kierownik Ref. IK A. Paterek 
oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej A. Hein.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował ponadto, że RM posiada swoich przedstawicieli w 
organach powiatowych: 
- radna A. Rotfeld-Paczkowska jest przedstawicielką RM w Radzie Muzeum działającej przy Muzeum 
im. A. i J. Iwaszkiewiczów w Stawisku, 
- radna A. Olejniczak-Siara jest przedstawicielką RM w Radzie Społecznej działającej przy Szpitalu 
Zachodnim w Grodzisku Maz. 
Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego zwrócił się do RM z pytaniem, czy RM podtrzymuje wolę, 
aby radna A. Olejniczak-Siara nadal była członkiem Rady Społecznej działającej przy Szpitalu 
Zachodnim. Uchwała RM w tym zakresie została podjęta kilka miesięcy temu. Pan Przewodniczący 
nie widzi potrzeby podejmowania kolejnej uchwały w tym zakresie. Jeśli żaden z radnych nie zgłosi 
sprzeciwu, to Pan Przewodniczący udzieli odpowiedzi, że uchwała RM jest w mocy. 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff przypomniała, że radna A. Rotfeld-Paczkowska jest także członkiem 
Grupy Leśnej współpracującej z Nadleśnictwem Chojnów. W pracach Grupy Leśnej brała również 
udział Pani Burmistrz jako radna poprzedniej kadencji. W sytuacji wygaszenia mandatu radnej M. 
Eckhoff, RM może wskazać kolejnego radnego na członka tej Grupy. Członkowie Grupy powoływani 
są zarządzeniem Burmistrza.  
Przewodniczący RM poprosił radnych o rozważanie ich akcesu do Grupy Leśnej oraz zaangażowania 
się w sprawy Lasu Młochowskiego. Dodał, że do tego nie jest potrzebna uchwały RM. 
 
Pani Burmistrz podziękowała pracownikom UM za ich pomoc i zaangażowanie. Zachęciła także do 
aplikowania na wolne stanowiska w UM. 
 
Mieszkaniec poruszył temat zabierania głosu mieszkańców podczas obrad RM. Zapytał, czy radni 
widzą potrzebę wypracowania jakiejś formy współpracy z osobami, które przychodzą na sesje RM  
i zamierzają wysłuchiwać ich głosu.  
Przewodniczący RM odpowiedział, że tak. W punkcie „Sprawy różne” jest czas na zabieranie głosu 
przez mieszkańców. Kwestia ta jest uregulowana w Statucie Miasta.  
 
Mieszkanka wniosła o doprecyzowanie trybu zabierania głosu poprzez mieszkańców podczas sesji 
RM w punktach dot. uchwalania uchwał. Mieszkanka zapytała także, ile projektów remontów dróg 
czeka na wdrożenie, ile jest gotowych projektów, a ile czeka na opracowanie i czy jest możliwość, aby 
z tymi projektami mogli się zapoznać mieszkańcy i odnieść się do nich, w tym aby były 
przeprowadzane powszechne konsultacje społeczne w myśl uchwały RM o konsultacjach społecznych 
podjętej w 2017 r. 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff powiedziała, że konsultacje odnośnie poszczególnych ulic są 
przeprowadzane z mieszkańcami danych ulic. 
Kierownik IK A. Paterek potwierdził to.  Przekazał, że nie jest w stanie w tej chwili dokładnie 
odpowiedzieć, ile jest takich projektów. Jeśli chodzi o projekty realizowane i decyzje, które Miasto 
posiada, to wszystkie te projekty były konsultowane z mieszkańcami. Miasto posiada prawomocne 
decyzje Starosty Powiatowego na realizację tych inwestycji i na tym etapie już konsultacji nie prowadzi 
się. 
Mieszkanka poprosiła o przygotowanie odpowiedzi na swoje pytania na następną sesję RM. 
Przewodniczący RM powiedział, że takie pytania zadaje się w formie pisemnej i wtedy informacje są 
udzielane.  
Przewodniczący KR W. Żółtowski zwracając się do mieszkanki powiedział, że dziś zostały powołane 
komisje RM. Posiedzenia KGŁP są najlepszym miejscem, aby poruszać takie tematy. Radny poprosił 
o aktywne uczestnictwo mieszkańców w posiedzeniach komisji. 
Mieszkanka podsumowała, że każdy mieszkaniec w każdym punkcie sesji powinien móc zabrać głos. 
Mieszkanka ma nadzieję, że radni zajmą się tą kwestią. 
 
IX. Zamknięcie sesji 
 
O godz. 20.26 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął 
II sesję Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji. 
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Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
        /-/          /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KF – Komisja Finansów 
KGŁP – Komisja Gospodarki i Ładu Przestrzennego 
KKOSS – Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
Ref. IK - Referat Infrastruktury Komunalnej Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 

 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych  
2. Raport z głosowań 
3. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 

 
 

 
 
 
 


